
 
 

Dne 29.března 2019 
 

Vážený pane Pokorný, 
 
 obracím se na Vás jako ombudsmana veřejnoprávního Českého rozhlasu (ČRo) s následujícím 
podnětem. 
 Na webu ČRo byl dne 26.října 2018 v čase 11:30 zveřejněn článek s titulkem 
Že mám něco proti vašim potravinám? To je recyklovaná fake news, řekl Babiš pro polský 
deník 
ZDROJ: https://www.irozhlas.cz/zpravy-svet/rozhovor-andrej-babis-denik-gazeta-prawna-polsko-polske-potraviny-striptyz-euro_1810261130_haf  
 
V uvedeném článku je uvedeno: 
"Babiš nevyloučil, že Česko nepodepíše Globální pakt OSN o uprchlících a o migraci." 

 
Tedy jsou pojmenovány oba pakty OSN. 
 
Gazeta Prawna, následující den přinesla na svém webu onen rozhovor s premiérem Babišem, zde 
ZDROJ: https://www.gazetaprawna.pl/artykuly/1319540,wywiad-z-andrejem-babisem.html  

V něm se však hovoří pouze o jednom z paktů - paktu o migraci (GCM). 
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Podle zkratky "haf" uvedené za článkem  na webu ČRo by měl být autorem Filip Harzer 

 https://www.irozhlas.cz/filip-harzer-5000811 

 

 

 Vznáším tímto podnět na prošetření dezinformačního sdělení na webu ČRo s 

objasněním, kde autor článku získal informaci pro uvedení: 

"Babiš nevyloučil, že Česko nepodepíše Globální pakt OSN o uprchlících a o migraci." 

 

 Věřím, že k této věci přistoupíte se vší vážností s ohledem na téma podnětu, které je velmi 

aktuální v mediální oblasti.  V odpovědi uvítám kromě doložení pravdivosti citace rovněž sdělení, 

jakou formou byla zjednána náprava. 

 

S pozdravem 

Ing.Miloslav Šimek 
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